

Dato, tidspunkt, sted, deltagende	12/03/2025, 18:00, Hos Nikolai, Alle undtagen Formand
Godkendelse af tidl. referat	Link: ☰ Konstituerende bestyrelsesmøde 25/26
Check Ind	Tobias: Har oprettet nye bestyrelsesmedlemmer på holdsport og Unioo, Indberettet GF til Unioo og søgt om aktivitetsstøtte Katrine og Mia/træneransvarlige: • Der har været talt med forskellige trænere om de vil fortsætte på holdene og fået styr på dem, der ikke vil fortsætte mere. Det vil nok være nemmest at finde trænere internt. ◦ 1. damer mangler måske en træner, da Jagd kun vil fortsætte hvis holdet rykker op. ◦ Der mangler en ekstra til ½ herrer. ◦ Der mangler en ekstra til ¾ herrer. • Der er overvejelser om lønnen til trænere kan stige. Kassereren mener, at det nok vil være muligt efter sommer, da vi også har sat kontingentet op. Julie/frivilligansvarlig: • Det har været overvejende fint at være frivillig ved AGF's nye stadion. Der er måske ikke så god opbakning til at være frivillig - særligt ved ¾ herrer. Formand via victor: • Der er lavet tilskudsregnskab og aktivitetstøtte. Nikolai/Kommunikationsansvarlig • Har fået adgang til alle hjemmesider/SoMe-profiler og har brugt noget tid på at opdatere hjemmesiden, så det er den rigtige bestyrelse der fremgår derinde, samt at alle bestyrelsesmødereferater fra sidste år er lagt op. Thomas/Materialeansvarlig • Der er købt nyt så der skulle gerne være fyldt op på depoterne. Astrid/Turneringsansvarlig • har været lidt ad hoc med både spillerpas og pas til udenlandske spillere.
Debatpunkter	• Hvad vil vi bruge turen i boulders på? (I tager blot en beslutning og informerer mig (Tobias), så svarer jeg dem) ◦ Vi vil gerne give det som præmie til det hold, der har været mest frivillige det seneste år. • Tilføjelser til Årshjulet for træneransvarlige: Julehilsen / lille gave til trænerne, skal det være

en fast tradition? Pris?

- Det må gerne blive en fast tradition at give en julegave på 150,- til trænerne.
- Hvis holdene selv vil "takke" deres træner for sæsonen, opfordrer vi til, at holdene internt står for at samle penge ind til sådan en gave.
- Skal trænerne have nyt tøj hver sæson?
 - Forslag er at vi giver trænerne mulighed for at vælge nyt tøj hver sæsonstart.
 - Dette for at værne om de trænere vi har, vise at vi værdsætter dem osv.
 - En ting der bør prioriteres, men kassér skal vurdere dette...
 - Evt. spons til det
 - Vi vil dog ikke opfordre dem til at de SKAL købe nyt tøj, men hvis de gerne vil have det, så må de gerne få det
 - Der er også udtryk en lille opfordring til, at trænerne gerne må have tøjet på til kampene.
 - Det er blevet føjet til årshjulet
- Afslutningsgave til de trænere der stopper
 - Se ovenfor
- Har vi/bør vi have faste retningslinjer for gebyrer ved flyttet kamp? [GEBYRLISTE OG BØDEREGULATIV FOR ØVRIGE RÆKKER](#)
 - Der har været en kamp for 3. damer der ikke kunne stille hold akut pga. skader.
 - Det er ret dyrt at flytte kamp, særligt hvis det kommer ret tæt på kampdato
 - Der må gerne komme en tilføjelse i trænermanualen om, at man som udgangspunkt selv står for at sætte hold, og hvis der kommer mange skader i vejen, så låner man spillere fra de andre hold.
 - Spillerne/holdet betaler selv, hvis det i værste tilfælde ikke er muligt at sætte hold.
 - Det er dog billigere at aflyse kampen end at flytte den, så det kan der måske være en idé i.
 - der bliver tilføjet retningslinjer i trænermanualen
- Beach håndbold → det vil vi vel gerne...?
 - ja - nemt.
 - Der plejer at være fælles åben træning, og en gang om ugen for alle - ca. 2 timer.
- Skal udenlandske spillere betale kontingent? Hvad er kutyme og er den afspejlet i trænermanualen?
 - Kutymen er, at den udenlandske spiller skal betale for flytningen af deres spillercertifikat, men eftersom disse ikke bliver sendt til klubben, så skal de betale

	- kontingent indtil gebyret bliver sendt til klubben. ○ det bliver tilføjet til trænerbiblen. ● Hvem og hvor mange skal have adgang til både vores SoMe og vores DOCS/hjemmeside? ○ Der skal laves nye koder til instagram og smides folk ud af FB som admin. ○ Der må fra bestyrelsens side gerne prikkes til en fra hvert hold, som kan være med til at tage billeder af alt det sjove vi laver og smide det op på IG. personen kan også få adgang til vores IG. ● Fiktive spillere → hvad er vores officielle holdning. ○ Det er generelt noget lort at oprette fiktive spillere - særligt når det er udenlandske spillere. ○ Vi vil generelt bare igen gerne opfordre til, at man låne "lovlige" spillere fra de andre hold, hvis man er i knibe. ○ Vi beslutter at vi i JAI ikke opretter fiktive spillere for at få holdene til at hænge sammen. ● Gamechanger ○ et nyt initiativ for alle foreninger i DK, for at opfordre til at være mere inkluderende. ○ Det vil ikke ændre noget i klubben, men det vil vise omverden at vi er inkluderende for alle typer af personer. ○ Der er generelt opbakning til at melde sig ind i Gamechanger. ● Nye trøjer. Har vi behovet og/eller pengene? ○ Vi skal have fulgt op med REKOM om vi kan forlænge kontrakten
Beslutningspunkter	● Man kan deltage i gratis kurser når man er i bestyrelsen. Er der nogen som vil på sådan et? Kommende kurser kan ses her: https://aarhusiforening.dk/ ○ Neo vil gerne på kursus i kommunikation ● DSFI - hvem er ansvarlig for det i år? ○ måske viggo? ○ måske Julie? ○ Kathrine vil gerne sammen med Julie ● Hvem skal være vores kontaktperson med AU-Sport? (Astrid ville tænke over det siden sidst) ○ Astrid vil gerne møde op til deres bestyrelsesmøde ○ Vil også gerne være kontaktperson ○ dobbelttjek med Toby om AU-sport kontakter ham eller anden angående GF.

	• Er der nogen som vil til Uddannelsesambasadør event? Vi er inviteret til Uddannelsesambassadør Event 2025 lørdag d. 12. april kl. 12.00 til kl. ca. 17.45 i JYSK Arena i Silkeborg → der er Herreligakamp mellem Bjerringbro-Silkeborg og Grindsted inkluderet ◦ Jeg (Tobias) er uddannelsesambasadør og er inviteret til dette event. Jeg kan sjovt nok selv ikke komme. Jeg tænker at det giver bedst mening for vores træneransvarlige. Jeg har sendt en pdf til Victor med info. Der vil forresten være gratis mad og håndbold også. ◦ Vi vil gerne sende vores træneransvarlige afsted ◦ der er sendt mail videre til Mia
Informationspunkter	• Indkaldelse til repræsentantskabsmøde i Dansk Håndbold Midt mandag d. 28. april 2025 kl. 19.00 i Sportscenter Ikast. ◦ nej • Vi er inviteret til Vejle Cup d. 13-14 september ◦ Det kan vi ikke pga. tidspunkt • Vi er inviteret til Rask Mølle Cup 20-21 september ◦ Det er for dyrt/passer dårligt • Ny måde at håndtere kontingenter via Holdsport samt justering af priser ◦ victor er glad for ny holdsport ting
Regnskabsorientering	
Emner PR	
Årshjul gennemgås	 Årshjul JAI
Dagsordenspunkter til næste gang	
Opsamling på "Tasks"	
Næste møde fastsættes	23. april hjemme ved Mia
Punkter til næste møde	• vise hvordan holdsport virker

- | | |
|--|---|
| | <ul style="list-style-type: none">• Some repræsentanter |
|--|---|